
Proposition till Värmlands Spelmansförbunds årsmöte 2023 

 

Mot bakgrund av högre kostnader för porto och tryck vill styrelsen sträva efter en mer 
digital kommunikation med medlemmarna. Formatet för medlemsbrevet är dessutom 
begränsande och tillåter inte större texter eller flera bilder. Ett medlemsbrev i 
pappersform är uppskattat och fint, men har kommit att bli för dyrt och omständligt. 
Julutskicket, det vill säga årets fjärde medlemsbrev, kommer även fortsättningsvis att 
skickas ut i pappersform. Värmlands Spelmansförbund kommer även fortsättningsvis 
att publicera medlemsbrevet fyra gånger om året, men numera tre gånger digitalt och 
en gång i pappersform.  
 

Styrelsen yrkar därför på 

 

…att medlemsbrev från 2023 och framåt publiceras via Värmlands 
Spelmansförbunds hemsida 

 

samt 
 

…att hemsidan blir förbundets huvudsakliga kommunikationssätt 
 


